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همه گردنگیریهای یحیی گلمحمدی!
یحیی گلمحمدی سرمربی پرسپولیس بدون ایراد نیست ولی به نظر میرسد در خصوص اتفاقات بازی با فولاد کمترین تقصیر را داشته است.

به گزارش سایت خبری پرسون، حساسترین بازی هفته هفدهم لیگ برتر جنجالیترین بازی هفته هم بود. پرسپولیس که تا قبل از بازیهای این هفته
اختلاف ۵ امتیازی با سپاهان رده دومی داشت، با شکست مقابل فولاد و البته برتری سپاهان مقابل نساجی، این اختلاف به ۲ امتیاز کاهش یافت.

پرسپولیس در دیدار مقابل فولاد نمایش خوبی نداشت و به جز ۱۰ دقیقه آخر نتوانست همان بازی همیشگی خودش را به نمایش بگذارد و ۳ امتیاز مهم
را از دست داد. با این حال دلیل اصلی عصبانیت پرسپولیسیها بعد از بازی چیزی جز یک باخت ساده و از دست دادن ۳ امیتاز بود. آنطور که
پرسپولیسیها میگویند، یکسری از هواداران فولاد که در ورزشگاه حاضر بودند، بارها در طول بازی به آنها توهین کردند. همچنین کادرفنی و بازیکنان
پرسپولیس معتقد بودند سر و صدا و اعتراض بیش از حد نیمکت فولاد باعث شد داور مسابقه تمرکز کافی را نداشته باشد و پنالتی این تیم در دقایق
پایانی گرفته نشود. همچنین پرسپولیسیها مدعی بودند دلیل اینکه برخلاف همه بازیهای این هفته لیگ برتر، دیدار فولاد و پرسپولیس بدون تماشاگر
برگزار شد این بود که نیمکت فولاد برای اینکه راحت سر و صدا کند و فریادهای آنها بتواند به راحتی به گوش داور بازی و بازیکنان برسد، تصمیم
گرفتند بازی را بدون تماشاگر اعلام کنند. در کنفرانس بعد از پایان بازی اما یحیی گل محمدی همه این مسائل را به وضوح اعلام کرد و به شدت از
نیمکتنشینان فولاد انتقاد کرد. سرمربی پرسپولیس حتی در صحبتی عجیب بازی فولاد را به لجن فوتبال تشبیه کرد و اعلام کرد فولادیها برای گرفتن
۳ امتیاز دست به کارهای کثیفی میزنند. کادرفنی و بازیکنان فولاد هم ضمن رد ادعاهای یحیی گل محمدی، در واکنش به صحبتهای سرمربی
پرسپولیس مدعی شدند که یحیی چون نتوانسته ما را ببرد، این حرفها را میزند.آنها میگویند یحیی بعد از باختهایش بهانه میآورد و چون رفت و

برگشت نتوانسته تیم ما را شکست دهد، این صحبتها را مطرح کرده که کسی از او به خاطر باخت انتقاد نکند.

با توجه به این صحبتها میخواهیم چند مورد از مصاحبههای گل محمدی را بعد از باختهایی که داشته بررسی کنیم و ببینیم واقعا سرمربی
پرسپولیس بهانه میآورد و یا اینکه شکست را گردن میگیرد.

شکست مقابل تراکتور در لیگ بیست و دوم

اولین باخت پرسپولیس در این فصل مقابل تراکتور در ورزشگاه آزادی رقم خورد. سرمربی پرسپولیس هم بعد از شکست مقابل این تیم گفت: آمادگی
ذهنی خوبی برای این مسابقه نداشتیم و ذهن بازیکنانمان آماده این بازی نبود. تاکنون ندیده بودم یک تیم تا این اندازه بیتمرکز باشد. با این حال

خوشحال هستم و باعث افتخار من است که با این نفرات کار میکنم.

وی افزود: توضیح زیادی در مورد بازی ندارم و به تراکتور که بازی خوبی را ارائه داد، تبریک میگویم چرا که حقشان برد بود و حتی میتوانستند گلهای
بیشتری بزنند.

شکست مقابل آلومینیوم در لیگ بیست و یکم

اولین باخت پرسپولیس در فصل قبل مقابل آلومینیوم رقم خورد. یحیی بعد از این بازی گفت: اول به تیم آلومینیوم تبریک میگویم. فکر میکنم این تیم
برای بردن تیم شایستهای بود. ما تیمینبودیم که امروز حتی مساوی هم بگیریم. حریف خیلی بهتر از ما بازی کرد و جنگید. از موقعیتها هم خوب
استفاده کرد و به آنها تبریک میگویم. از آن طرف هم ما شرمنده مردم و هواداران شدیم. ما بازی خوبی ارائه نکردیم. نه کیفیت خوبی داشتیم و نه

نتیجه خوبی کسب کردیم. حرف زیادی نداریم، ولی باید سعی کنیم خودمان را پیدا کنیم و ریکاوری خوبی انجام دهیم.

شکست مقابل صنعت نفت در لیگ بیست و یکم

شکست پرسپولیس مقابل صنعت نفت در فصل گذشته خیلی برای این تیم گران تمام شد و به نوعی این باخت سرخپوشان را از قهرمانی دور کرد. گل
محمدی پس از شکست دو بر صفر تیم فوتبال پرسپولیس مقابل نفت آبادان در نشست خبری اظهار داشت: وقتی روند و کلیت بازی را نگاه میکنیم،
میبینیم حتی مستحق مساوی هم نبودیم. با موقعیتهای زیادی که درست کردیم، میتوانستیم بازی را ببریم اما امروز روز خوششانسی و خوب ما
نبود. تیم حریف فقط یک بار جدی به دروازه ما نزدیک شد و دو گل زد. به صنعت نفت تبریک میگویم زیرا زحمت کشید و برای برد تلاش کرد اما حق

ما باخت نبود. حتی مساوی هم نبود.

شکست مقابل سپاهان در لیگ بیست و یکم

بازی برگشت پرسپولیس و سپاهان در فصل گذشته دیداری بود که اگر پرسپولیس شکست میخورد، قهرمانی استقلال قطعی میشد. اتفاقی که در
نهایت هم رخ داد و پرسپولیس آن بازی را واگذار کرد. یحیی برای آن بازی محروم بود و نمیتوانست در کنفرانس حاضر شود ولی بعدا در خصوص این



دیدار گفت که تیمش شایسته برد نبوده ولی میتوانسته حداقل یک مساوی را بگیرد.

نکته: آنطور که مشخص است یحیی اکثر اوقات باخت تیمش را گردن میگیرد و کمتر دنبال بهانههای الکی است. البته این موضوع به معنی آن نیست
که یحیی اشتباه نمیکند و یا از کوره در نمیرود. گل محمدی با اینکه مربی آرامیاست، بعضی اوقات به شدت عصبانی میشود که نمونه اش را در بازی
دربی برگشت فصل قبل و همین بازی این هفته مقابل فولاد دیدیم. با این حال صحبتهایی که سرمربی پرسپولیس در خصوص نیمکت فولاد مطرح
کرد و اتفاقاتی که حتی از تلویزیون هم قابل مشاهده بود، قبلا هم از کادرفنی فولاد دیده شده بود و مربیان تیمهای دیگر هم به این مسائل اشاره کرده
بودند. یحیی مربی بدون ایرادی نیست و حتی اشاره کردیم که تیمش روز خوبی مقابل فولاد نداشت ولی دلیل عصبانیت شدید او بعد از بازی مقابل

فولاد بیشتر به خاطر حواشی بود نه از دست دادن ۳ امتیاز.
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